

HEAR

Hearing-enhancement earbuds

User Manual

HEAR

サポートイヤホン 取扱説明書

輔聽耳機 產品說明書

中文 / 日本語 / English

包裝內容物

パッケージ内容

Package Contents

1 耳機本體 / イヤホン本体 / The Earbuds

✦ 充電針腳

充電ポート

Charging Terminal

✦ 耳塞

イヤピース

Ear Tips

✦ 觸控式操作介面

タッチパネル

Touch Panel

✦ 指示燈

LED ランプ

LED Indicator

✦ 主麥克風收音孔

メインマイク

Main Microphone

✦ 側麥克風收音孔

サイドマイク

Side Microphone

✦ 出音孔

スピーカー

Sound Port

2 充電盒 / 充電ケース / Charging Case

✦ 耳機充電針腳

イヤホン充電ポート

Earbud Charging Terminal

✦ 充電盒指示燈

バッテリーランプ

Battery Indicator

✦ USB-C 充電孔

USB-C 充電ポート

USB-C Charging Port

✦ 充電盒功能鍵

ファンクションボタン

Function Button

3 耳塞 / イヤーピース / Ear Tips

舒適耳塞

コンフォートイヤーピース

Comfort Tips

低音耳塞

低音強化イヤーピース

Boom Tips

一共四組,四種尺寸。

大 / 中 / 小 / 特大

全4サイズ、S/M/L/XLの4サイズ。

4 different sizes. S / M / L / XL

一共三組,三種尺寸。

大 / 中 / 小

全3サイズ、S/M/Lの3サイズ。

3 different sizes. S / M / L

中尺寸低音耳塞和耳勾預設裝在耳機上。

出荷時はMサイズが装着されています。

Medium size boom tips were pre-installed on the earphones.

4 耳勾 / イヤーフック / Earfins

四組耳勾,若遇配戴不合,請更換至舒適的尺寸。

S/M/L/ツメなしの4セット。自分の耳にぴったりのサイズで装着してください。

Four sizes of ear fins were included. If not suitable, please change to a comfortable size.

2 耳機進入配對模式 / ペアリング / Pairing

耳機必須與裝置配對後才能播放音樂/通話。

a.首次連接時

✦ 請撕開耳機充電端子的絕緣保護片,並放入充電盒內。

✦ 放入充電盒後,請關閉充電盒。再次打開充電盒上蓋時,耳機會自動開機。

✦ 首次開蓋開機時,HEAR 將自動進入配對模式。

イヤホンはデバイスをペアリングすることで、音楽再生や通話ができるようになります。

a.はじめてのペアリング

✦ イヤホンの充電ポートに付いている絶縁テープを剥がし,充電ケースに収納してください。

✦ イヤホンを収納し,充電ケースの蓋を開けてください。再び充電ケースの蓋を開くと、イヤホンは自動的にONになります。

✦ 初めてケースを開けたとき、HEAR は自動的にペアリングモードになります。

The earbuds must be paired with a device to play music/make phone calls.

a.First Time Pairing

✦ Remove the insulation tape and place the earbuds inside the charging case.

✦ Close the case lid for charging the earbuds. Next time when the case lid is opened, the earbuds will be powered on automatically.

✦ HEAR will enter the pairing mode automatically when opening the case lid for the first time.

b. 重新配對

將耳機放入充電盒,長按充電盒按鍵 3 秒,將會重新進入配對狀態。

b. 再ペアリング

イヤホンを充電ケースに収納し,充電ケースのファンクションボタンを3秒間ほど長押しすると、ペアリングモードへ移行します。

b. Re-Pairing

Place the earbuds back to the charging case, then press and hold the function button for 3 seconds, the earbuds will enter pairing mode again.

※進入配對模式時,耳機燈號顯示橘白燈交替閃爍,並出現 Pairing 的語音提示。

※耳機配對時,請務必將耳機放置於充電盒中。

※配對時皆需要在充電盒有電量的狀態下運行。

※ペアリングモードになると、イヤホンのLEDランプが白とオレンジに交互に点滅し,"Pairing"の音声流れます。

※ペアリングする際は必ずイヤホンを充電ケース内に入れて行ってください。

※デバイスとのペアリングは、充電ケースの電池残量がある場合にのみ機能します。

※When entering the pairing mode, the LED indicator will flash orange and white alternately along with the "Pairing" audio prompt.

※Be sure to place the earbuds into the charging case for pairing.

※Be sure the charging case has sufficient power when pairing.

4 操作說明 / 操作方法 / User Manual

左耳控制

左耳

Left Earbud

●● 上一首:短碰左耳觸控介面2次。

前の曲:左イヤホンのボタンを2回タップします。

Previous track: Double-tap the touch panel of the left earbud.

●●● 下一首:短碰左耳觸控介面3次。

次の曲:左イヤホンのボタンを3回タップします。

Next track : Triple-tap the touch panel of the left earbud.

●●● 音量+:短碰右耳觸控介面3次。

音量-:右イヤホンのボタンを2回タップします。

Volume Up: Triple-tap the touch panel of the right earbud.

●● 音量 -:短碰右耳觸控介面2次。

音量 -:右イヤホンのボタンを2回タップします。

Volume Down: Double-tap the touch panel of the right earbud.

左右耳控制

左右どちらでも

Left & Right

開啟/關閉通透模式:長碰左/右耳觸控介面1.5秒,聽到 Ambient sound 即為通透模開 聽到 Ambient sound off 即為 通透模式關閉。

ノイキャン・外音取り込みモードの切替:左 / 右のパネルを約1.5秒ロングタッチするとイヤホンから" Ambient Sound "の音声流れ、外音取り込みモードがONになります。もう一度パネルをロングタッチすると、音声で" Ambient sound Off "の音声流れ、外音取り込みモードになります。

Hearing enhancement On/Off: Tap and hold the touch panel of the left or right earbud for 1.5 seconds, release when you hear the "Ambient Sound" audio prompt, then hearing enhancement is enabled / "Ambient Sound Off" signals that hearing enhancement is disabled.

● 音樂播放/暫停:短碰左/右耳觸控介面1次。

音樂の再生/一時停止:タッチパネルを1回タップします。

Play/Pause: Tap the left or right earbud's touch panel once to play or pause.

5 電話操作 / 通話 / Phone Calls

HEAR 支援手機 電話操作 /HEAR はスマートフォンでの通話に対応しています / HEAR supports smart phone control.

接 聽

受 信

Answering the call

來電時,短碰左或右,觸控介面2次,即可接聽通話。

着信があったとき、左右イヤホンいずれかのボタンを2回タップします。

Tap the touch panel of either earbud twice on an incoming call.

掛 斷 電話

電話を切る

Hang up

通話時,短碰左或右,觸控介面2次,即可結束通話。

通話の状態から、左右イヤホンいずれかのボタンを2回タップします。

Tap the touch panel of either earbud twice during a call.

拒 接 電話

着信を拒否する

Reject

通話時,短碰左或右,觸控介面3次,即可拒接電話。

着信があったとき、左右イヤホンいずれかのボタンを3回タップします。

Triple-tap the touch panel of either earbud on an incoming call.

6 提示音說明 / 音声案内一覧 / Audio Prompts

Power On: 電源開啟/電源ON

Battery Low:低電量/バッテリー残量が少なくなりました

Pairing: 配對中/ペアリング中です

Power Off: 關機/電源OFF

Connected: 連接成功/接続しました

Call Rejected: 通話拒絶/着信拒否

Pairing Successful: 配對成功/ペアリングが完了しました

Ambient Sound: 通透模式/外音取り込みモード ON

7 回復原廠設置 / 工場出荷時の状態に戻す(リセット) / Factory Reset

雙耳放到充電盒後長按充電盒功能鍵約10秒,直到耳機白燈亮一秒、橘燈恆亮,放開功能鍵,即表示回復原廠模式。

左右兩側のイヤホンを充電ケースに収納し,充電ケースのファンクションボタンを約10秒長押しするとイヤホンのLEDランプが1秒間白く点灯した後、オレンジのランプが点灯します。ボタンから指を離すと、イヤホンは工場出荷時の状態に戻ります。

Place both earbuds back into the charging case and long-press the function button for 10 seconds until the LED indicator flashes white for 1 second and the orange light stays on, showing the earbuds are reset.

※ 回復原廠設置時,請勿從充電盒中取出耳機。

※ リセットする際、充電ケースからイヤホンを取り出さないでください。

※ Do not remove the earbuds from the charging case when resetting.

HEAR 操作說明

HEAR User Guide

1 開機/關機 電源のON / OFF Power On/Off

a.開機 / 電源をONにする / Power On

自動開機: 打開充電盒時,耳機會自動開機,此時耳機指示白燈長亮 1 秒,並出現 Power on 的語音提示。

オートスタート: 充電ケースを開けるとイヤホンのLEDランプが1秒間白く点灯し、Power on の音声流れます。

Auto Power On: The earbuds will automatically power on when the case lid is opened. The LED indicator of earbuds will remain solid white for 1 second along with the "Power On" audio prompt.

※

耳機開機後,會自動回連最近一次配對過的裝置,若一分鐘內未連線成功,則會自動進入配對模式;進入配對模式後三分鐘內未與裝置連線,則關閉配對模式。

イヤホンは電源がONになると、自動的に直近でペアリングしたデバイスへ接続します。1分以内に接続が成功しない場合、イヤホンは自動でペアリングモードへ移行します。ペアリングモード移行後3分以内にデバイスと接続されない場合、ペアリングモードはOFFになります。

The powered-on earbuds will reconnect to the last paired device automatically. If the reconnection fails within 1 minute, the earbuds will enter the pairing mode. Then if still no device is paired within 3 minutes, the earbuds will exit pairing mode and remain in standby mode.

3 連接耳機 / 接続する / Connect

iOS

設定 > 開啟藍牙,開啟後會自動搜尋藍牙裝置

設定 > BluetoothをONにする > 自動的にBluetoothデバイスを検出します。

Settings > Bluetooth On. iOS will automatically search for Bluetooth devices.

Android

設定 > 開啟藍牙 > 搜尋藍牙裝置

設定 > BluetoothをONにする > Bluetoothデバイスを検出します。

Settings > Bluetooth On > Search for Bluetooth devices.

※ 若需進入配對模式,需重新開蓋後再開蓋。

※ ペアリングモードに切り替える場合は、1度ケースフタを閉じた後再度開けてください。

※ To enter pairing mode, you need to close and reopen the case lid.

8 充電說明 / 充電 / Charging Instructions

・ 耳機充電 / イヤホンに充電する / Charge the Earbuds

將耳機放入充電盒,即可幫耳機充電。放入前,請先將耳機充電端子上的汗水或是污漬擦拭乾淨後再放入。

イヤホンを充電ケースに収納するとイヤホンへの充電がスタートします。充電する前に、本体とケースの端子部分を清掃してから入れてください。

Place the earbuds back into the charging case to charge. Please wipe the sweat or stains on the charging terminal of the earbuds before charging.

・ 充電盒充電 / 充電ケースに充電する / Charge the Charging Case

請透過內附的 USB-C 連接線為充電盒充電。

※HEAR 充電盒支援無線充電,支援有Qi標準的充電板。

※HEAR のケースはQiワイヤレス充電に対応します。

付屬的USB-Cケーブルで充電してください。

※HEAR' s charging case supports wireless charging which meets Qi standard

Connect the charging case via USB-C cable to charge.

